
Voor vernieuwing of verandering is er bijna nooit vanzelf een draagvlak – Marc Vandepitte, 

hoofdafgevaardigde COC bij de Technische Scholen Mechelen 

Voor vernieuwing of verandering is er bijna nooit vanzelf een draagvlak. Angst voor het nieuwe, weet 

je wel. Zo een draagvlak moet je creëren. Dat doe je door mensen te informeren, door ze de 

voordelen of het maatschappelijk nut te laten inzien, door met de betrokkenen in discussie te gaan 

en hun weerstanden weg te nemen. Dat is precies wat het COC heeft nagelaten te doen. De 

hervormingsvoorstellen hebben nooit kunnen rekenen op enthousiasme bij de leiding van de 

centrale. Dat is jammer. Vakbonden moeten niet alleen de directe belangen van het personeel 

verdedigen, ze hebben ook een gewichtige maatschappelijke taak.  


